
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 5.september 2023 kl. 17.00 -20.30 

 

Mødested: Ørstedvej – Personalerummet 

Deltagere: Christian, Klaus, Jesper, Christina, Henriette, Mette, Lykke (lærer), Irma, Egon, 

Lykke (senere) 

Afbud: Birgitte (nyvalgt lærer) 

 

Kage: Lykke E N 

 

Dagsorden:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form Tid 

1. Godkendelse af 

dagsorden og referat 

(Referat udsendt før 

sommerferien af TN). 

 

Referat godkendelse 

 

 

Godkendt 

 

 

 

Genopfriskning af aftale omkring procedure for 

godkendelse af referat. 

17.00–17.10 

2 Velkommen til nye SB-

medlemmer 

Velkommen og præsentation (Jesper og 

Henriette) 

 

Christian fortæller om valget, der var tre 

kandidater, og heraf fik Jesper flest stemmer. 

Henriette er blevet medlem uden valg, da hun 

repræsenterer SPC.  

Valgmødet forløb fint, årsberetningen sendes 

til bestyrelsen. 

Vi skriver ud til alle at Henriette er valgt som 

forælder fra SPC.  

Der skal udarbejdes en suppleantliste.  

Der er et ønske om at ændre i 

forretningsordenen, at der ved afbud fra 

forældrerepræsentanter indkaldes den første 

suppleant fra listen.  

Det aftales at der skrives et punkt ind i 

forretningsordenen med ovenstående, og det 

besluttes på mail i forbindelse med 

godkendelse af referatet. 

17.10-17.25 

3.  Mødeplan og årsplan 

for 2023 2024 

Udarbejdes i fællesskab ved mødet 

 

Christian har udarbejdet et forslag – det 

godkendes med følgende datoer: 

5/9, 10/10, 14/11, 12/12, 9/1, 6/2, 5/3, 2/4, 

14/5, 11/6 

 

Årsplan: 

Principper revideres (status i december) 

Ungebyrådets ønske om ændret mødetid for 

eleverne i udskolingen (ledelsen får yderligere 

info i slutningen af september) 

Playback 8/4 – skal vi sætte betaling på? 

- Sættes på dagsordenen til et møde 

 

17.25-17.45 



 
4. Principper Hvilke principper mangler vi at udarbejde og i 

hvilken rækkefølge skal de prioriteres v. CM. 

Under punktet tillige status for det 

igangværende arbejde omkring princippet om 

omlagt undervisning v. arbejdsgruppen. 

 

Princip om kommunikation: Christian, 

Annemette og Christina. Arbejdet er ikke 

startet endnu. 

 

Princip om omlagt undervisning: Klaus, Trine, 

Christina, Lykke.  

17.45-18.05 

5. Levendegørelse af 

Princip for trivsel 

 

Som aftalt ved sidste møde skulle AR indhente 

dialogspil omkring trivsel, som vil kunne 

bruges ved forældremøder. Eksempel 

præsenteres. 

 

Afprøves i forbindelse med 7Bs forældremøde  

oktober – både indhold og anvendelighed. 

18.05-18.15 

6. Spisning og tak til 

Lone 

 18.15-18.35 

7. Høstfest 14.september Indhold og roller 

 

Annemette og Christian byder velkommen. 

Musisk indslag udefra 

Quiz fra Egon og Mette – Christian præmier 

Elevrådet og 4. og 6. årgang i forhold til salg 

af kaffe/kage/sodavand 

18.35-18.45 

8. Rekruttering af ny 

afdelingsleder 

Tidsplan og ansættelsesudvalg, herunder 

ledelsens ansvars- og opgavefordeling 

 

Ansættelsessamtaler 21. og 26. september 

 

Jesper deltager begge dage 

18.45-19.00 

9 Pause og kage  19.00-19.10 

10. Skoleudvikling Indspark fra SB i forhold til skolens 

grundfortælling og fokuspunkter v. AR 

 

Bestyrelsen inddeles i mindre grupper. 

Annemette guider gennem opgaven. De tre 

grupper fremlægger deres arbejde. Ledelsen 

tager alle input med i den videre proces. 

 

Annemette fremlægger de fokusområder som 

tages op til skoleudviklingssamtalen med 

skolechefen.  

19.10-20.10 

11. Nyt fra 

 Formand 

 Skole 

 SFO 

 Christian: Møde med Bent og Ane for at 

konsolidere dialogen med disse i 

forhold til skolens drift. 

 

Det undersøges om der er behov for et 

forældremøde på 3. årgang i forhold til 

en sammenlægningsproces.  

 

Forældrebesked ud om parkering. 

 

 Annemette og Trine: Digital konference 

3.oktober – gerne deltagelse fra 1 SB 

medlem => Princip for digital dannelse, 

herunder mobilpolitik. Mette deltager. 

20.10- 20.20 



 
 

Pædagogisk leders deltagelse v. SB-

møderne. 

 

Jill deltager ca. 4 gange om året.  

 

Jill er startet rigtig godt op, og er 

blevet taget godt imod.  

God opstart både omkring SFO og SPC 

 

12. Evt. Et ønske om et synligt århjul – enten 

hængende på skolen synligt, eller i hver 

klasses årshjul, hvor de fælles store events 

også er skrevet på.  

 

20.20-20.30 

 
 

OBS: Trine skriver til jer omkring punktet om SB-medlemmernes deltagelse ved 

forældremøderne, som var et punkt på den udsendte dagsorden til den 17.august. Det bliver 

for sent at tage punktet på den 5.september 
 

Punkter til næste møde: 

- Parkeringspladsen på Ørstedvej 

- Aula – hvordan bruger man Aula, brugermanual (pixi-udgave) 


